



Dear sport friends,

As every year, we organise the International Tournament of Pas-de-Calais of Canoe Polo on April 9th and 10th 2022.

After two years without TIP due to Covid-19 restrictions, we are happy to welcome you again for this 21st edition in the city of Saint-Omer (north of France).

Four months before 2022 ICF World Championships in Saint-Omer, this is an opportunity to discover or rediscover the venue, and for international athletes to prepare at best for the next big deadlines.

You will find the entry form and informations about catering and accommodations by following this link:

<http://bit.do/tip2022>

Best regards,

Chers amis sportifs,

Comme tous les ans, nous organisons le Tournoi International de kayak-polo du Pas-de-Calais les 9 et 10 avril 2022.

Après deux ans sans TIP en raison des restrictions sanitaires, nous sommes heureux de vous accueillir à nouveau pour cette 21ème édition dans la ville de Saint-Omer (Hauts-de-France).

A quatre mois des Championnats du Monde ICF de Saint-Omer 2022, c'est l'occasion de découvrir ou redécouvrir le site, et pour les athlètes internationaux de se préparer au mieux pour les prochaines grandes échéances.

Vous trouverez le formulaire d'inscription et toutes les informations sur l'hébergement et la restauration en suivant le lien :

<http://bit.do/tip2022>

Très cordialement

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Lalliot'.

Philippe LALLIOT
President of Saint-Omer club and CDCK 62

Email : tipcd62@aol.com

